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Město Nové Město na Moravě
N Á V R H  U S N E S E N Í

11. Rady města
konané dne 5.6.2023

Smlouva o poskytnutí dotace od Kraje Vysočina na přestavbu Modrého trailu a výstavbu
Jumptrailu

Radě města Nové Město na Moravě je předkládán návrh na schválení smlouvy o poskytnutí dotace z Fondu
Vysočiny na realizaci projektu města "Přestavba Modrého trailu a výstavba Jumptrailu". Kraj Vysočina by na
realizaci projektu poskytne dle smlouvy dotaci ve výši 1.500.000,-Kč.

§ 102 odst. 3 zák. o obcích

I. Rada města schvaluje
uzavření smlouvy o poskytnutí dotace mezi Krajem Vysočina jako poskytovatelem účelové veřejné finanční
podpory a městem Nové Město na Moravě, jako příjemcem dotace, na základě které bude finančně
podpořen projekt města "Přestavba Modrého trailu a výstavba Jumptrailu", a to dle přílohy materiálů. 

Bc. Jaroslav Lempera
místostarosta

Předkladatel: Bc. Jaroslav Lempera

Schvalovatel: Ing. Andrea Kramárová

Zpracovatel: Ing. Soňa Ošmerová

Vyjádření: Odbor investic doporučuje ke schválení

Na vědomí:

Předpokládaná doba trvání: 00:05

Text důvodové zprávy: Dne 22.3.2023 město podalo žádost o dotaci z Fondu Vysočiny na
realizaci projektu "Přestavba Modrého trailu a výstavba Jumptrailu" v
rámci programu CYKLODOPRAVA A CYKLOTURISTIKA 2023. Opravy
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modrého trailu řešily již 2 projekty, nyní řešíme finální dokončení této
trasy určené pro rekreační cyklisty. Lokalita současného černého
singletracku je nejméně využívaná a zároveň nejméně zajímavý
singletrack ve Vysočina Aréně. Vzhledem k menší rozloze lesní plochy,
kde se černý singletrack nachází doporučujeme, jako efektivní řešení
kompletní přestavbu a přetrasováni na Jumptrail. Jumptrail je trail se
skoky pro pokročilejší jezdce, kteří zvládnou proskákat červený trail a
hledají prostor pro další zdokonalení dovedností a celkový posun.
Současné označení singletracku jako černý neodpovídá obtížnosti a
rozmanitosti černého trailu. Menší rozloha lesní plochy je pro jumptrail
dostačující, jelikož jumptraily standardně nebývají tak dlouhé jako flow
traily a singletracky. Lokalita je zároveň na výraznějším svahu což je pro
jumptrail také vhodné.(viz. příloha č.2 - zákres tratí). Realizaci projektu
plánujeme na rok 2024. Kraj Vysočina připravil smlouvu o poskytnutí
dotace, kterou přikládáme v příloze č.1.

Materiál obsahuje: Příloha - Smlouva o poskytnutí dotace (Veřejná)
Příloha - Zákres tratí (Veřejná)

Materiál projednán:

Přizváni:

https://ejednani.nmnm.cz/wgj/priloha
https://ejednani.nmnm.cz/wgj/priloha

